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ВВЕДЕНИЕ

Цель:
Ознакомление с достопримечательностями Лондона и развитие способности участвовать в процессе коммуникации на английском языке.

The Aim:
To discover attractions in London and improve taking part in the process of communication in English.

Задачи:
· Расширить знания о столице Великобритании
· Пробудить интерес к стране изучаемого языка: истории и культуре Великобритании
· Совершенствовать коммуникативные навыки

The tasks:
· To improve knowledge about capital of Great Britain
· Arouse interest in the country of the language being studied: the history and culture of the UK (United King)
· To improve communication skills 















[bookmark: _GoBack]ЛОНДОН
Лондон-столица Великобритании. Он расположен на берегу реки Темзы. Город очень старый и красивый. Традиционно Лондон делится на несколько частей: Сити, Вестминстер, Вест-Энд и Ист-Энд. Есть много мест, куда можно пойти.

London is the capital of Great Britain. It is situated on the river Thames. The city is very old and beautiful. Traditionally London is divided into several parts: the City, Westminster, the West End and the East End. There are a lot of places to go.
























TRAFGLAR SQUARE
NELSON COLUMN

It is the largest square  of London. It is named in memory of Admiral Nelson’s victory in the battle of Trafalgar in 1805. And in the middle of the square you can see Nelson Column with a statue of Lord Nelson on the top

Это самая большая площадь Лондона. Он назван в память победы адмирала Нельсона в Трафальгарской битве в 1805 году. А в центре площади можно увидеть колонну Нельсона со статуей Лорда Нельсона на вершине
























TRAFGLAR SQUARE
NATIONAL GALLERY

The main building of the square is the National Gallery.  It is one of the best picture galleries in the world. As far as the entrance to the gallery is free, a great many tourists try to visit the museum.

Главное здание площади-Национальная галерея.  Это одна из лучших картинных галерей в мире. Так же далеко, как и вход в галерею бесплатно, очень многие туристы стараются посетить музей.
























BIG BEN 

The large clock in one of the towers of Houses of Parliament is Big Ben. You can hear the sound of Big Ben every hour in London. It got its name after Sir Benjamin Hall. He was a tall man, whose nickname was Big Ben. So people know this clock as Big Ben.

Большие часы на одной из башен парламента - это Биг-Бен. В Лондоне звук Биг-Бена слышен каждый час. Он получил свое название в честь сэра Бенджамина Холла. Это был высокий человек по прозвищу Биг-Бен. Так что люди знают эти часы как Биг-Бен.























LONDON EYE

Opposite the Houses of Parliament you can see London Eye. You can take a ride and see London from above.

Напротив здания парламента можно увидеть Лондонский глаз. Вы можете прокатиться и посмотреть Лондон сверху.


























WESTMINSTER ABBEY
Westminster Abbey is a symbol of England. It is one of the oldest, most famous and beautiful churches in London.  The coronation of all British Kings and Queens takes place here.
Many great writers are buried here: for example Dickens and Kipling. 
The Abbey with its two tall towers is wonderful.

Вестминстерское аббатство-символ Англии. Это одна из старейших, самых известных и красивых церквей Лондона.  Здесь происходит коронация всех британских королей и Королев.
Здесь похоронены многие великие писатели: например, Диккенс и Киплинг. 
Аббатство с его двумя высокими башнями действительно замечательно.





















LONDON PARK

Now we will make our way to Buckingham Palace and pass famous London parks. Five of London’s nine royal parks are in the very heart of the capital. They are St. Jame’s Park, Green Park, Regent’s Park, Hyde Park and Kensington Gardens.  Each has its own character

Теперь мы отправимся в Букингемский дворец и пройдем мимо знаменитых лондонских парков. Пять из девяти королевских парков Лондона находятся в самом центре столицы. Это Сент-Джеймс-Парк, Грин-Парк, Риджентс-Парк, Гайд-парк и Кенсингтон-Гарденс.  Каждый имеет свой собственный характер



BUCKINGAM PALACE

The Queen of England lives in Buckingham Palace. When she is inside you can see the flag over it. In front of the palace, there is the Queen Victoria Memorial. Victoria was the first monarch who began to live in this building.

Королева Англии живет в Букингемском дворце. Когда она внутри, вы можете видеть флаг над ней. Перед дворцом находится мемориал королевы Виктории. Виктория была первым монархом, который начал жить в этом здании.


TOWER BRIDGE

The last point of our excursion is Tower Bridge. It is satiated on the river Thames. There are 27 bridges over the Thames and 8 tunnels under the river. The most famous bridge is Tower Bridge.

Последний пункт нашей экскурсии-Тауэрский мост. Он располагается на реке Темзе. Через Темзу переброшено 27 мостов, а под рекой проложено 8 тоннелей. Самый известный мост-Тауэрский.




